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غیبت های مشکوک کاپیتان
فارس: اردوی آماده سازی تیم ملی والیبال 
ایران برای حضور در رقابت های لیگ ملت ها 
و المپیک توکیو درحال برگزاری است. در 
روزهای گذشته طبق برنامه ریزی قبلی از 
بازیکنان تست گیری شد و در نهایت تست 
کرونای محمدطاهر وادی، پاسور تیم ملی 
مثبت اعلام شد. به این ترتیب علی رمضانی، 
تنها پاسور حاضر در اردوی تیم ملی بود که 
کادرفنی تصمیم گرفت از رسول نجفی برای 
حضور در اردوها دعوت کند. نکته جالب توجه 
اینکه سعید معروف، پاسور و کاپیتان تیم ملی 
همزمان با بردیا سعادت وارد ایران شد، اما 
سعادت چند روزی است که در اردوی تیم ملی 
حاضر شده و معروف به گفته اعضای کادرفنی 
تیم ملی همچنان مشغول ریکاوری است. 
پیش از این گفته می شد که با حضور آلکنو 
در تمرینات، سعید معروف هم به جمع سایر 
نفرات اضافه خواهد شد، اما این اتفاق هم رخ 
نداد تا غیبت های کاپیتان در تمرینات تیم ملی 
مشکوک شود. پس از حضور سرمربی تیم ملی 
در ایران مقرر شد تا وی جلسه آنلاینی با 
لژیونرهای کشورمان از جمله میلاد عبادی پور 
و سیدمحمد موسوی داشته باشد، اما نکته 
عجیب ماجرا این بود که آلکنو با سعیدمعروف 
هم جلسه آنلاین برگزار کرد! با توجه به اینکه 
غیبت های کاپیتان در اردوی تیم ملی کمی 
مشکوک شده است، امیر خوش خبر، سرپرست 
تیم ملی در این خصوص اظهارداشت: سعید 
معروف مشغول انجام کارهای فیزیوتراپی 
زیرنظر سیامک افروزی خارج از فدراسیون 
است. آلکنو شخصا این فرصت را به معروف 
داده، اما درباره زمان و حضور معروف در اردوها 

تصمیم گیری خواهیم کرد.

خارجازمستطیلسبز

 بدهکاری 5 میلیاردی 
پرسپولیس به سازمان لیگ!

باشگاه  به  ایران  فوتبال  لیگ  سازمان 
پرسپولیس اعلام کرده نه تنها طلبی از این 
سازمان ندارد، بلکه مبلغی هم بدهکار است. 
باشگاه پرسپولیس که این روزها درگیر بحران 
مالی است و نتوانسته مطالبات بازیکنانش را 
بپردازد، طی سال های اخیر با وجود چهار 
قهرمانی و یک نایب قهرمانی در لیگ برتر، 
درآمدی از سازمان لیگ کسب نکرده است. با 
ورود جعفر سمیعی به پرسپولیس، تلاش های 
زیادی انجام شد تا درباره مطالبات باشگاه و 
سازمان لیگ، از سوی این سازمان شفاف سازی 
شود. حالا گفته می شود که سازمان لیگ 
فوتبال ایران در آخرین نامه خود اعلام کرده 
پرسپولیسی ها نه تنها طلبکار نیستند، بلکه 

حدود ۵ میلیارد تومان بدهکار هستند.

خـــبر

دیـــدگــاه

استقلال در ۲ بازی گذشته خود در مسابقات آسیایی، 
هوشمندانه بازی کرد. آبی پوشان در خط دفاعی، تمرکز 
ندارند. هر بازی شرایط خاص خودش را دارد و به خصوص در 
لیگ قهرمانان آسیا، شما نمی توانید بگویید که این تیم چون 
با فلان نتیجه پیروز شده، قوی تر از آن تیمی است که شکست 
خورده! در تیم الدحیل، علی کریمی و مهدی بن عطیه و... 
حضور دارند که هرکدام از آنها کیفیت بالایی دارد. الدحیل 
امسال در لیگ قطر با اختلاف امتیاز زیاد، قافیه را به السد باخت 
و برای گرفتن قهرمانی آسیا تلاش می کند. تیم های قطری 
کند هستند. استقلال با انگیزه و روحیه ای که دارد می تواند 
بر الدحیل غلبه کند. شاگردان مجیدی شانس زیادی برای 
صدرنشینی و صعود از گروه خود را دارند. استقلال با فرهاد 
مجیدی به خوبی انگیزه و خواست بردن را پیدا کرده است. 
من فکر می کنم، کادرفنی می تواند تفکراتی را به تیم القا کند 
که پیروز این میدان باشند، اما بازیکنان باید حواس شان جمع 
باشد که اسیر جنگ روانی داخل زمین نشوند. در خصوص 
شانس قهرمانی نمایندگان کشورمان در لیگ قهرمانان آسیا من 
اعتقاد دارم مشکل تیم های ما، تقابل با تیم های شرق آسیاست. 
تیم های شرق آسیا سرعتی بازی می کنند و سرعت انتقال توپ 
بالایی دارند. در شرق آسیا، امکانات سخت افزاری و نرم افزاری 
پیشرفته ای وجود دارد. اگر تیم های ما غیرت ایرانی خود را در 
ادامه مسابقات لیگ قهرمانان آسیا ادامه دهند، می توانند این 

طلسم را بشکنند.

انگیزه های استقلال با »مجیدی« 

    جبران
در پست جدید پرسپولیس، در توصیف هندوستان  
آمده: »دیدار با نماینده هند برای پرسپولیس می تواند 
از دو جهت دارای اهمیت باشد؛ در ابتدا رقابت با تیمی 
سختکوش که با تمام وجود، فوتبال سالم را به نمایش 
می گذارد و همچنین، مصاف ورزشی با نماینده کشوری 

که مهربانی مردمانش قابل ستایش است.«.

        مهمان
اعضای تیم ملی کشتی آزاد بزرگسالان که پس از 
کسب عنوان قهرمانی در قاره آسیا، صبح دیروز از 
قزاقستان وارد کشور ترکیه و شهر استانبول شده اند، با 
توجه به اقامت 12 ساعته در این شهر، ظهردیروز مهمان 
جواد معبودی فر عضو هیات رئیسه فدراسیون کشتی و 

سرکنسول ایران در شهر استانبول بودند.

         مخالفت
افراد بسیاری با برگزاری سوپرلیگ مخالف هستند و 
از روز دوشنبه گذشته موج مخالفت ها شروع شده است. 
پس از اقدام هواداران لیورپول و آرسنال در مخالفت علنی 
با سوپرلیگ از طریق نصب بنر و نوشته در اطراف آنفیلد و 
ورزشگاه امیریتس، رسانه های اسپانیایی خبر از تحرکات 

هواداران بارسا علیه سوپرلیگ دادند.
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فابیو جانواریو پیشکسوت استقلال از عملکرد 
این تیم در دیدار مقابل الشرطه رضایت داشته 
و می گوید: آبی ها در این دیدار باهوش بودند و 

توانستند که ۳ امتیازرا به دست بیاورند.
 بــازی استقلال مقابل الشرطه را چگونه 

ارزیابی کردید؟
استقلال در این بازی توانست خیلی هنرمندانه 
و باهوش بازی کند البته نباید فراموش کنیم که 
الشرطه یکی از تیم های خوب لیگ عراق است. 
استقلال می توانست در همان نیمه اول کار 
الشرطه را تمام کند ولی این تیم در این نیمه 
فقط دفاع کرد و همین باعث شد استقلال موفق 

به گلزنی نشود.
 استقلال این روزها بهترین تیم ایرانی 
در لیگ قهرمانان آسیاست. این موضوع را 

قبول دارید؟
استقلال با این نفرات هجومی در لیگ قهرمانان 
حرف های زیادی برای گفتن خواهد داشت و اکثر 
بازیکنان استقلال این روزها در آمادگی کامل 

به سر می برند.
 خـــیلی از کــارشناسان می گویند 
دیدار استقلال و الـــدحـیل تــعیین کننده 

تیم صعودکننده از این گروه است.
این استقلال توانایی شکست دادن الدحیل را دارد 
البته نباید بازیکنان در باد این دو پیروزی بخوابند. 
الدحیل تیمی است که به راحتی امتیاز نمی دهد و اگر 
آبی ها بتوانند این تیم را شکست بدهند صعودشان از 

این گروه قطعی خواهد شد.
 از عملکرد مجیدی از زمان حضورش در 

استقلال رضایت دارید؟
مجیدی هنر استفاده از بازیکنان را می داند و این 
تیم توانسته در ۲ بازی 8 گل به ثمر برساند. البته 
فرهاد کادر بسیار قوی هم دارد که در مواقع سخت 

به خوبی می تواند به او مشاوره بدهد.
 مهمترین مساله ای که باعث شده استقلال 

روزهای خوبی را تجربه کند، چیست؟
استقلال از لحاظ روحی – روانی به شرایط ایده آل 
بازگشت. حس بردن در این تیم شکل گرفت و 
بازیکنان دوست دارند در هر دیداری به پیروزی 
برسند. مجیدی توانست بازیکنان را از لحاظ 

انگیزشی به شرایط ایده آل بازگرداند.
با استقلال چقدر   تقابل علی کریمی 

می تواند اهمیت داشته باشد؟
کریمی بازیکن سابق استقلال بوده، بازیکنان از 
کریمی شناخت خوبی دارند و اگر این بازیکن را از 

کار بیندازند پیروزی دور از دسترس نخواهد بود.

گفــتوگــو
فابیو  جانواریو: 

 »مجیدی« 
روح  بردن  را  در 

استقلال شکل داد

فوتبالداخلی
تسنیم: مدافع تیم ترابزون اسپور به احتمال فراوان در 
ترکیه به فوتبالش ادامه خواهد داد. مجید حسینی با وجود 
دریافت پیشنهاد جدیدی از سوی باشگاه ترابزون اسپور 
جهت تمدید قراردادش به دنبال تجربه جدیدی است. در 
حالی که باشگاه یونانی آاکِ آتن به صورت رسمی پیشنهادی 
006 هزار یورویی به مجید حسینی برای امضای قرارداد در 
نقل وانتقال های تابستانی داده اما این مدافع ایرانی پیشنهاد 
بهتری از ترکیه دارد. براساس این گزارش؛ باشگاه متمول 
باشاک شهیر، قهرمان فصل گذشته سوپرلیگ ترکیه پیشنهاد 
009 هزار یورویی به مجید حسینی ارائه کرده است. قرارداد 
کنونی مجید حسینی با ترابزون  اسپور ۲ ماه دیگر پایان 

خواهد یافت. 
فارس: سایت »فوتبال دیتابیس« جدیدترین رده بندی 
باشگاه های فوتبال جهان را اعلام کرد که در رده بندی جدید 
دو تیم پرسپولیس و استقلال صعود خوبی داشتند. شاگردان 
گل محمدی در رده بندی اول ایران و پنجم آسیا ماندند، 
ولی در رده بندی جهانی با 01 پله صعود به رده ۲01 جهان 
رسیدند. استقلال به عنوان تیم دوم ایران نه تنها در رده بندی 
جهانی با ۳۲ پله صعود به رده 791 رسید بلکه در آسیا هم یک 
پله صعود داشت تا در رده دهم قرار بگیرد. پرسپولیس هم در 
آسیا با پیروزی مقابل الوحده امارات و الریان قطر با نتایج یک 

بر صفر و ۳ بر صفر در رده بندی جهانی صعود کرد.

بینالملل
 جیانی اینفانتینو که رئیس فیفا محسوب می شود در واکنش به 
برگزاری سوپرلیگ اروپا در چهل وپنجمین کنگره یوفا گفت: کاملا 
شفاف و واضح می گویم که فیفا هم سوپرلیگ را تایید نمی کند، ما  
این رقابت ها را به رسمیت نمی شناسیم، این مسابقات زیرنظر فیفا 
برگزار نخواهد شد و به شدت از یوفا حمایت خواهیم کرد. وظیفه من 
است که از مسابقات باشگاهی، ملی و شیوه اجرایی آنها دفاع کنم. 
تیم های سوپرلیگ که راه خود را انتخاب کردند پس باید با همین راه 
زندگی کنند و نمی توانیم نصفِ دیگر مزایای آنها را تامین کنیم. وی 
افزود: این جداکردن راه از وضعیت فعلی، از لیگ ها، از اتحادیه های 
فوتبال، از یوفا و از فیفاست. هیچ شکی هرگز در این وجود ندارد و 
فیفا سوپرلیگ را تایید نمی کند. من اینجا هستم تا حمایت کامل 
فیفا را از فوتبال اروپا، یوفا و ۵۵ عضو اتحادیه ها، لیگ ها، باشگاه ها، 
بازیکنان، هواداران و... همه هواداران در اروپا و همچنین در سراسر 
جهان، اعلام کنم. جادوی فوتبال پیوند از پایین به بالاست. شاید 
برای یک سود کوتاه مدت مالی چیزهای زیادی را بشود دور انداخت. 
افراد باید خیلی دقیق فکر کنند و مسئولیت خود را بپذیرند. نه تنها 
به ســهامداران، بلکه به همه مردم، هواداران و همه کسانی که در 
ایجاد فوتبال امروز اروپا کمک کرده اند، فکر کنید. فوتبال اروپا به 
بیش از 100 سال پیش برمی گردد. افراد با عشق، علاقه و تعهد این 
سیستم را ایجاد کرده اند و باید از آن محافظت کنیم. وظیفه ما این 
است که از الگوی ورزشی اروپا، مسابقات باشگاهی و تیم های ملی 
محافظت کنیم. رئیس فیفا تصریح کرد: اگر برخی انتخاب کنند که 
راه خود را بروند، پس باید با عواقب انتخاب خود زندگی کنند. آنها 
مسئول انتخاب خود هستند. این به آن معناست که شما در داخل 
این سیستم هستید یا بیرون هستید. شما نمی توانید نیمی درون و 
نیمی بیرون باشید. فیفا نیز مانند یوفا یک سازمان دموکراتیک است 
که هرکسی می تواند در آن با احترام به نهادها، لیگ ها و اتحادیه ها 
نظر خود را بیان کند. همچنین با احترام به تاریخ و علاقه و اشتیاق 
بسیاری از مردم در سراســر جهان نظرات مطرح می شود. در این 
روزهای خاص، غلیان احساسات بســیار زیادی در جریان است. 

اما باید اصول البته پاندمی کرونا این مساله را تشدید می کند 
خود و حد و مرزهای خــود را حفظ کنیم. 

فوتبال امید و مسئولیت ماست که امید را به 
واقعیت تبدیل کنیم. امیدواریم 

که همه چیز به حالت طبیعی 
و نرمال خود برگردد و  همه 
چیز حل وفصل شود، اما 
همیشه با حـفظ احترام. 
همیشه با مسئولیت و 
همبســتگی و به نفع 

فوتـــبال ملــی، 
اروپـایــــی و 

جهانی رفتار 
کنیم.

سیدمهدیسیدصالحی
کارشناس فوتبال 

 مهدی تارتار سرمربی تیم فوتبال پیکان می گوید: امیدواریم 
کمیته داوران برای بازی های تیم ما از داوران باتجربه استفاده کند.  

  اشتباهات داوری 
مهدی تارتار اظهارکرد: فوتبال ما به سیستم VAR نیاز دارد. 
مثل همه جای دنیا در فوتبال ایران داوران هم دچار اشتباهات 

می شوند و اعتراض زیادی انجام می شود. من هم مثل همه 
مربیان به خاطر اشتباهات داوری بهانه دارم. اما اگر سیستم 
کمک داور ویدئویی به ایران بیاید اشتباهات کمتر می شود و 
فوتبال ما پیشرفت می کند و تیم ها هم براساس قابلیت های 
خود در جدول جای می گیرند. وی تصریح کرد: در بازی قبلی 
ما برابر گل گهر داور اشتباه کرد و برای این هفته محروم شد. 

این چندمین بار است که داوران بعداز قضاوت بازی ما 
محروم می شوند. این نشان می دهد که ما از 

جانب داوری زیان می بینیم. داوران تیم 
ما را خنثی می بینند چون هواداری 

نداریم اما ما یک گروه ۵0 نفره 
هستیم که برای موفقیت تیم مان 
تلاش می کنیم و سرنوشت ما با 
نتایج مان رقم می خورد. امیدوارم 

داوران باتجربه تر برای بازی های ما انتخاب شوند تا بتوانیم با بازی های 
خوبی که انجام می دهیم و نتایج خوبی بگیریم. البته من می گویم 
داوران باتجربه را هم باید حفظ کنیم وخیلی زود آنها را کنار نگذاریم. 
وقتی یک داور باتجربه شرایط جسمانی و آمادگی لازم را دارد باید او 

را حفظ کنیم و برایش ارزش قائل شویم.
 عملکرد نمایندگان ایران 

وی در ادامه درباره عملکرد 4 نماینده ایران 
برخی  از  گفت:  هم  آسیا  لیگ قهرمانان  در 
از عزیزانی که بیرون گود نشستند و به راحتی 
درباره کیفیت لیگ صحبت می کنند می خواهم 
انتقاد کنم. آنها می گویند فوتبال لیگ برتر ما 
کیفیت ندارد اما بازی های لیگ قهرمانان آسیا 
نشان داد لیگ برتر ایران از لیگ های باکیفیت 
آسیاست. نمایندگان ما بازی های خوبی 
را به نمایش می گذارند اما در کشور 
خودمان به راحتی نمی توانند برابر رقبا 
با اختلاف به پیروزی برسند. این نشان 
داد که فوتبال ما پیشرفت خوبی داشته 
است و لیگ ما واقعا کیفیت مطلوبی 

دارد. سود این کیفیت را هم تیم هایی می برند که در آسیا قدرتنمایی 
می کنند. برای فوتبال ما بسیار خوب است که تیم های ما در آسیا 
رقبا را شکست می دهند. به نمایندگان ایران تبریک می گویم و آرزو 
دارم هر 4 نماینده از گروه صعود کنند و امسال قهرمانی آسیا متعلق 

به یکی از باشگاه های ایرانی باشد.
 قهرمانی در آسیا؟!

وی در پاسخ به این سوال که نمایندگان ما چقدر شانس قهرمانی 
در آسیا دارند، اظهارکرد: بازی هایی که از آنها دیدیم نشان می دهد 
شانس بالایی دارند. از نظر برنامه ریزی و همینطور فراهم کردن 
امکانات باید شرایط بهتری را برای تیم های ایرانی فراهم کنیم تا 
بتوانیم به مراحل بالاتر برسیم. ما باید در مراحل بالاتر با برنامه ریزی 
بهتر و شرایط بهتر عمل کنیم. ما خوشحالیم از اینکه نمایندگانمان در 
آسیا نتایج خوبی می گیرند و این نشان می دهد فوتبال ما رشد کرده 
است. ما ایرانی ها در همه چیز استعداد داریم و می توانیم قابلیت های 

خودمان را نشان بدهیم.
  مربی و بازیکن خارجی 

تاتار در پایان درباره قانون منع حضور مربی و بازیکن خارجی هم  
گفت: اگر بازیکن و مربی باکیفیت خارجی به فوتبال ایران بیاید قطعا 
می تواند به فوتبال ما کمک کند اما به شرطی که از نظر اقتصادی 
به جایی برسیم که بتوانیم دستمزد آنها را پرداخت کنیم و این مربیان 
به راحتی از ما شکایت نکنند و مشکلاتی مثل بسته بودن پنجره ایجاد 
نشود. الان آنقدر مشکل وجود دارد که نمی توانیم چنین کاری انجام 

بدهیم و در نهایت هم باشگاه ها متضرر می شوند. 

خوشحالیم نمایندگان ایران نتیجه می گیرند

  تارتار: داوران  باتجربه  را  برای  ما  هم  بگذارند 

ایران  فوتبال  فدراسیون  آرمان ملی: 
به دلیل رد درخواست باشگاه »داماش« برای 
دریافت حق رشد »علیرضا جهانبخش« 10 

هزار فرانک سوئیس جریمه شد.
 قانون حق رشد

فیفا از سال ۲016 در برخی از قوانین 
خود تغییراتی را به وجود آورد و طبق این 
تغییرات از آن سال به بعد هر تیمی  به دنبال 
دریافت حق رشد بازیکنانش است باید از 
طریق سیستم TMS درخواست می داد و 
 TMS مقرر شد تیم هایی هم که سیستم
ندارند، درخواست خود را تحویل فدراسیون 
فوتبال بدهند و فدراسیون هم بدون هیچ 
کم وکاستی و پیش داوری این درخواست را 
برای فیفا ارسال کند تا خود فیفا در مورد حق 

رشد تصمیم گیری کند.
 نمونه

»رضا شکاری« در سال های گذشته یکی 
از فوتبالیست های خبرساز نام گرفته است؛ 
او که در آکادمی  ذوب آهن رشد و به فوتبال 
ایران معرفی شد، وقتی در جام جهانی جوانان 
درخشش خیره کننده ای داشت، مورد توجه 
مسئولان باشگاه روبین کازان روسیه قرار 
گرفت و به این تیم رفت. نکته قابل توجه 
درباره انتقال »شکاری« به روبین کازان 
این بود که سعید آذری مدیرعامل وقت 
ذوب آهن ادعا می کرد این انتقال بدون اجازه 
باشگاهش صورت گرفته است. در آن مقطع 
آذری نامه نگاری های متعددی انجام داد تا 
بتواند مانع این انتقال شود و در نهایت هم 
»شکاری« در گروی پرداخت مبلغی در حدود 
100 هزار دلار به روبین کازان رفت و حضور 
در فوتبال روسیه را تجربه کرد. شکاری بعداز 
حضور در روبین کازان مدت کوتاهی نیز برای 
روستوف بازی کرد و بعد باردیگر در یک انتقال 
پرسروصدا راهی تراکتور شد. با پیوستن 
شکاری به تراکتور سعید آذری نظرش بر این 
بود که این انتقال هم باید با رضایت ذوب آهن 
صورت بگیرد و به همین خاطر دو نامه شکایت 
به فیفا ارسال کرد. یکی دریافت حق رشد 
شکاری از روبین کازان و دیگری محکوم کردن 

باشگاه تراکتور در پرونده جذب این بازیکن. 
روند بررسی این دو شکایت از سوی باشگاه 
ذوب آهن در فیفا ادامه یافت. فدراسیون 
جهانی فوتبال؛ باشگاه تراکتور را از هرگونه 
اتهام برای جذب شکاری مبرا کرد. اما حکم 
دیگری از سوی فیفا صادر شده که طی آن 
باشگاه روبین کازان روسیه باید حق رشد 
شکاری که مبلغ قابل توجهی هم هست را 
به ذوب آهن پرداخت کند. طی حکمی  که 
فیفا صادر کرده باشگاه روبین کازان باید بابت 
غرامت آموزشی شکاری مبلغ 9۵ هزار یورو 
به ذوب آهن پرداخت کند. همچنین ۵ درصد 
از هزینه دیرکرد )حدود 10 هزاریورو( هم 
به این مبلغ اضافه می شود و به این ترتیب 
ذوبی ها از شکایت غرامت آموزشی 110 هزار 

یورو به دست آوردند.
 »عادل«  و حق رشد!

شهریورمــاه ســـال 98 ســـعید آذری 
مدیرعامل برکنارشده ذوب آهن روی خط 
برنامه فوتبال برتر آمد و با محمدحسین 
میثاقی مصاحبه کرد. آذری درباره برکناری 
خود نکاتی را ارائه کرد و وقتی مجری برنامه 
درباره دلایل آن پرسید، وی گفت: گفته اند 
که به دلیل نتایج تیم بوده است. تکرار این 
سوال موجب شد تا آذری بگوید: همانطور که 

فردوسی پور را بر کنار کردند من را هم برکنار 
کردند! در انتهای این مصاحبه مجری با کنایه 
و البته با شوخی به آذری گفت: »شما باید حق 
رشد خودتان را از ذوب آهن بگیرید«. آذری 
هم با کنایه گفت: پس شما هم باید حق رشد 

فردوسی پور را بدهید و ...
 ماجرای  جریمه  فدراسیون 

انتقال  بابت  انگلیس  برایتون  باشگاه 
علیرضا جهانبخش مبلغ 18 میلیون یورو به 
حساب باشگاه آلکمار هلند واریز کرده است تا 
ضمن دریافت رضایتنامه این باشگاه هلندی 
بابت انتقال او، هزینه حق رشد جهانبخش 
که در 19 سالگی به آلکمار پیوسته بود را 
پرداخت کند. باشگاه انگلیسی در تاریخ سوم 
مردادماه 1۳97 با عقد قرارداد رسمی،  هافبک 
تیم ملی ایران را با مبلغی جالب توجه که نگاه 
رسانه های فوتبالی این کشور را به خود جلب 
کرد به خدمت گرفت تا بتواند از حضور ستاره 
جوان آلکمار در لیگ جزیره بهره مند شود. 
باشگاه برایتون طبق قوانین فیفا در خصوص 
پرداخت حق رشد او باید به باشگاهی که 
جهانبخش را در دوران 1۲ تا 19 سالگی 
آموزش فوتبال داده است پرداخت کند. 
باشگاه »داماش پارسه« درخواست دریافت 
حق رشد خود برای علیرضا جهانبخش را به 

فدراسیون فوتبال فرستاد تا از طریق روابط 
بین الملل این درخواست به فیفا ارسال شود. 
ظاهرا زمانی که داماش این درخواست را به 
فدراسیون می فرستد، حمیرا اسدی، مسئول 
روابط بین الملل فدراسیون این درخواست 
را نابه جا تلقی کرده و در جواب درخواست 
تیم »داماش پارسه« می گوید: »علیرضا 
جهانبخش بازیکن »داماش پارسه« نبوده و 
این بازیکن در باشگاه »داماش گیلان« بازی 
می کرده است«. باشگاه »داماش پارسه« هم 
به فدراسیون جواب می دهد که ما همان 
باشگاه هستیم و تنها اسم تیم را تغییر 
داده ایم، اما فدراسیون بدون اینکه اختیاری 
در تصمیم گیری در مورد حق رشد داشته 
باشد، درخواست باشگاه »داماش پارسه« را رد 
کرد و نامه را به فیفا نفرستاد. باشگاه داماش 
هم به فیفا نامه می زند و اعتراض می کند. فیفا 
هم پرونده را به کمیته انضباطی می فرستد 
و این کمیته تشخیص می دهد فدراسیون 
فوتبال ایران تبصره یک ماده ۵ ضمیمه 6 
قوانین نقل وانتقالاتی را زیرپا گذاشته و به 
همین دلیل باید محکوم به پرداخت 10 هزار 
فرانک سوئیس شود. فیفا به فدراسیون فوتبال 
ایران اعلام کرد که شما مرجع تصمیم گیری 
نبوده اید و باید نامه و درخواست باشگاه 
داماش را بدون کم وکاست برای ما ارسال 
می کردید و ما در مورد آن تصمیم گیری 
می کردیم. حکم فیفا مبنی بر جریمه 10 هزار 
فرانکی فدراسیون فوتبال بابت خودداری از 
ارسال درخواست باشگاه »داماش پارسه« از 
طریق TMS صادرشده و فدراسیون فوتبال 
تا ۳0 روز پس از ابلاغ حکم، فرصت دارد این 
مبلغ را بپردازد تا مشمول جریمه های بعدی 
نشود. گفته می شود »حمیرا اسدی« آن زمان 
درخواست باشگاه داماش را رد کرده و شایعه 
شده فدراسیون قصد دارد این جریمه را از 
شخص »اسدی« بگیرد چرا که این خطا یک 
سهل انگاری فردی بوده و ربطی به فدراسیون 
فوتبال ندارد. احتمالا پرونده رئیس روابط 
بین الملل فدراسیون فوتبال به خاطر همین 

موضوع به کمیته اخلاق می رود.

جریمه 1۰ هزار فرانکی برای فدراسیون فوتبال

پای یک زن در میان است!

رئیس کمیته ملی المپیک گفت: برای »موسوی« بازیکن 
عزیز و ارزشمند ما سوءتفاهم ایجاد شده که کل پاداش تیم ها 
همین ارقام است. سیدرضا صالحی امیری، در پاسخ به سوال 
»تسنیم« در مورد اعتراض موسوی، والیبالیست کشورمان که 
درخصوص میزان پاداش خود، پستی در صفحه شخصی اش 
گذاشته بود، اظهارداشت: به تیم والیبال و داورزنی خسته 
نباشید می گویم. والیبال در مسیر جهش است و جزو 
برترین های دنیاست. مدیریت والیبال با انتخاب سرمربی 
و کادرفنی مسیر روشنی در پیش دارد و قهرمانان والیبال 
در همه رده های سنی شایسته حمایت حداکثری هستند. 

برای موسوی بازیکن عزیز و ارزشمند ما سوءتفاهم ایجاد 
شده که کل پاداش تیم ها همین ارقام است. دکتر سجادی با 
توضیحی که دادند، این سوءتفاهم را پاسخ دادند. پاداش اصلی 
به صورت ریالی پرداخت می  شود. در مجموع قدردان زحمات 
و تلاش های والیبال هستیم. رئیس کمیته ملی المپیک در 
مورد اینکه کمیته و وزارت ورزش مانع دریافت بودجه کشتی 
از مجلس شده اند، گفت: خیر. مجلس جدولی را برای 10 
فدراسیون برای کمک مالی معادل ۵۵ میلیارد تدوین کرد. 
از این اقدام به شدت خوشحالیم اما اشکالی که وارد است در 
خصوص اولویت بندی هاست. ما مبنایی برای اولویت بندی 

داریم که کشتی اولویت اول و وزنه برداری و تکواندو مشترکا 
دوم و کاراته، دوو میدانی، تیراندازی و شمشیربازی در 
جایگاه بعدی هستند. وی افزود: محل اشکال از طرف ما 
که وارد هم هست این است که چرا به والیبال، بسکتبال، 
تیراندازی و شمیربازی یک ریال نمی دهند؛ این کار فاقد کار 
کارشناسی بوده و تخصصی نبود. عزیزان می توانستند از ما یا 
وزارت ورزش اولویت ها و شاخص ها را بگیرند. از مجموع ۵۲ 
فدراسیون 10 فدراسیون را دیدند که باعث شکاف و اختلاف 
شد و کار شایسته ای نبود. به هر میزانی از هرجا به ورزش کمک 
شود در جهت توسعه ورزش گام برداشته خواهد شد. چیزی 
به عنوان محرمانه در کمیته ملی المپیک نداریم. وی در پایان 
اضافه کرد: مجموعه فعالیت ها، عملکرد، هزینه ها و سیاست ها 
در کمیته شفاف است. آنچه اهمیت دارد درخشش ما در 

المپیک و 6 رویداد در سالجاری است.

صالحی امیری:

 کار  مجلس  تخصصی  نبود! 


